
 

 

Styremøte HBF 28.09 2015 – Klokka 19.00 – 20.15 

Møte innkalt av: Yngve Tomter 

Type møte: Styremøte 

Møteleder: Yngve Tomter 

Referent: Yngve Tomter 

Møtedeltakere:  

Yngve Tomter, formann 

Bjørn Kristiansen, nestformann/havnesjef 

Reidar Otterstad, kasserer 

Jan Olav Høgvold, husansvarlig 

Morten Vardeberg, vaktsjef. 

Forfall: 

Hans Arne Karlsen, havnesjef 

Eyvind Harder, sekretær 

Sak 1: Jan Olav, klubbhus 

HBF har fått betalt for ca. 800 overnattingsdøgn for bobiler. Responsen er positiv fra de 

aller fleste. Automaten for vårt nye sanitæranlegg virker nå tilfredsstillende, men blir 

bedre med ny SW, som skal installeres i løpet av høsten. Inntekter fra varmtvann i dusj 

iht. budsjett, 

Ny el-tavle er tatt i bruk. Fremdeles flere kurser som må flyttes. 

Ny avtale med driver av kroa skal forhandles ila høsten. 

Befaring med Park og Idrett fra Hamar kommune foretas ila høsten da det er ett ønske 

om grus/subus i stedet for gress der teltet for sommershow nå står. 

Sak 2: Reidar Økonomi 

Økonomi iht plan og budsjett. Fremdeles noe utestående betaling fra våre medlemmer. 

Sak 3: Morten – Vakt 

Vakter har gått/går stort sett etter planen. Noen rapporter foreligger på bråk, fyll etc. 

Vaktinstruksen er skrevet om slik at vaktene lettere kan kontakt Politiet hvis nødvendig. 

 



Sak 4: Bjørn Havner 

Plasser og utleie ila sesongen har gått bra. Mange plasser er også i år leid bort og 

omsatt. En god del jobb mht. det administrative. Vinterklargjøring av begge havner 

organiseres på vanlig måte og starter når vær, vann etc. tillater det. 

Ankerkjettinger på brygge 3 må skiftes. Noen nye flytere må på plass, samt at nye 

vannslanger skal kjøpes inn til neste sesong. 

Badebøyer tas inn så snart det er mulig. 

 


